
ERC i PSC reclamen millores al paviment del Passeig d«en

Blai d«Olot
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Els grups municipals d'ERC i el  PSC a l'oposici� de l'Ajuntament d'Olot van coincidir en demanar

millores al paviment del Passeig d'en Blai d'Olot. En l'apar tat de precs i preguntes la regidora, Clara Casanovas

(ERC), va dir que " ens agradaria que es pens�s en una actuaci� senzilla per� que realment fos ef ica� al terra del

Firal". Va afegir que "l'adecent�s perqu� �s una ar t�ria que dona molta vitalitat al centre i en canvi �s deplorable

l'estat en qu� est�". El por taveu del PSC va coincidir en demanar que "hi ha un espai que est� molt tocat i

degradat que �s el Firal d'Olot. Pensem que malgrat que no s'hi pugui fer una actuaci� com la que s'hi havia

previst, una reparaci� s� que s'hi hauria de fer".

El regidor d'Urbanisme, Miquel Ëngel Zarza (CiU), va contestar que l'Ajuntamenr inclour� el Passeig d'en Blai al

programa La ciutat dels detalls per tal de solucionar els desper fectes ocasionals. Zarza va indicar que la

situaci� econ�mica de l'Ajuntament fa impossible dur a terme el projecte que inclou la reforma del Firal amb la

del Firalet i amb la construcci� dels edif icis de l'arxiu hist�ric i de la sala el Tor�n.

Zarza va recordar que "com saben molt b� es va convocar un concurs d'idee, del qual es van acabar el Firalet i la

sala del Tor�n". Aix� va considerar que si en comptes de fer l'Arxiu i la sala del Tor�n l'anterior equip de govern

hagu�s optat pel Firal, avui tindr�em el Firal acabat".

Tamb�, en l'apar tat de precs i preguntes, el por taveu socialista, Josep Guix, va comparar la promoci� de la

resoluci� n�mero 1.000 del programa La ciutat dels detalls, amb el NODO. L'alcalde, Josep Maria Corominas

(CiU) li va contestar que est� satisfet dels resultats dels detalls resolts.

Font del document:

http://www.diaridegirona.cat/comarques/2012/01/28/reclamen-millores-paviment-passeig-blai-dolot/544256.html?utm_so

urce=rss


